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Spørgsmål nr. 1013 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren oplyse, hvor mange ud af de 80000 kørekort-

sager, der omtales i besvarelsen af REU alm. del spørgsmål 

636, der omhandler sager om afslag på fornyelse af kørekort, 

herunder oplyse, hvorvidt det er muligt at lave en gennemgang 

af disse sager med henblik på at finde frem til antallet af sager, 

hvor der er søgt om dispensation?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst, at Rigspolitiet er ikke i besiddelse 

af statistiske oplysninger om antallet af sager, hvor der er givet afslag på 

fornyelse af kørekort. Besvarelsen af spørgsmålet vil således forudsætte en 

meget ressourcekrævende manuel gennemgang af alle kørekortsager i lan-

dets politikredse. Rigspolitiet har ikke umiddelbart fundet grundlag for at 

iværksætte en sådan manuel gennemgang. 

 

Justitsministeriet kan under henvisning til den samtidige besvarelse af 

spørgsmål nr. 1012 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg oplyse, at 

Justitsministeriet fortsat ikke finder fornødent grundlag for at anmode 

Rigspolitiet om at iværksætte en meget ressourcekrævende manuel gen-

nemgang af sager om kørekort.  

 


